
 

REFERAT 
GENERALFORSAMLING I GANLØSE GYMNASTIK 

 
Tirsdag den 11. juni 2025 kl.19.00  
i klublokalet over Badminton i Ganløse Hallen 

 

 
1. Valg af dirigent 

Karina Kastrup Ibsen blev valgt og konstaterede, at generalforsamlingen var 

lovligt indkald via medlemsmail og på Ganlosegymnastik.dk den 20/5-2025 

Gf lovligt indkaldt 

 

2. a: Valg af 2 stemmetællere 

Jeanett Lillesøe og Ditte Pattinson blev valgt 

b:Valg af referent 

 Lene Voigt blev valgt 

 

3. Bestyrelsens beretning 

Formand Annie Meineche fremlagde følgende beretning for sæson 2024/25: 

 

”Sæsonen 2024/25 har været en god sæson for Ganløse Gymnastik. Vi har 

kunnet fastholde et næsten uændret medlemstal i forhold til sidste sæson og 

har fortsat en god økonomi.  

I alt har vi haft 851 medlemmer i både vinter- og sommersæsonen 2024/25. 

525 gik til gymnastik og 328 til fitness. Dog har vi været ramt af 

længerevarende sygdom hos nogle instruktører ligesom det ikke lykkedes at 

finde instruktør til seniorholdene torsdag. Men helt fantastisk har et af 

seniorholdene selv trænet i hele sæsonen og fortsætter nu i den nye sæson.  

Økonomi  

Som nævnt har Ganløse Gymnastik en god økonomi, hvilket giver mulighed for 

at budgettere med nye redskaber til foreningen, hvilket er tiltrængt. Vi har 

fortsat dialog med Ganløse Skole om fordeling af omkostningerne til 

vedligehold, men uden resultat.   

Bestyrelsens arbejde  

Vi har længe vidst, at vores kasserer Trine Stengade ville stoppe ved denne 

generalforsamling. Det har derfor været en påtrængende opgave at finde en ny, 



 
som kan overtage posten. Og det er heldigvis lykkedes at finde en kandidat, 

som vil påtage sig denne vigtige opgave, hvilket vi er meget glade for.   

På vores årlige strategiseminar startede vi med at kortlægge alle de opgaver, 

som bestyrelsen har. Til dette formål har vi valgt at bruge Planner som system. 

Det er en stor opgave, som vi ikke er i mål med – og det vil kræve løbende 

vedligehold og opdatering. Men vi synes, at det giver overblik og ro i maven at 

få beskrevet alle opgaver, hvem som er ansvarlig, eventuelle deadlines m.m., 

så det også er nemmere for nye medlemmer i bestyrelsen at komme ind i 

opgaverne.  

Vi fortsætter også med, at alle instruktører og hjælpere har en fast 

kontaktperson i bestyrelsen. Vi har også fået god feedback på, at vi afholder 

MUS-samtaler og har derfor også fortsat med dette.   

Omkring redskaber skal det også nævnes, at efter mange års venten lykkedes 

det at få måttehejs installeret i denne sæson.  

På et møde i februar havde vi besøg af Jonas fra Dansk Idrætsforbund, som gav 

input til, hvordan vi kan udvikle foreningen. Spændende inspiration, som vi 

gerne vil arbejde videre med. Desuden fortalte han om ”trænerløftet”, som vi 

vil introducere vores instruktører for i næste sæson.   

Løbende aktiviteter  

Også i denne sæson har vi deltaget på Kræmmermarkedet og fået et flot tilskud 

for vores indsats, som bl.a. er brugt til indkøb af ny airtrack. Stor tak til 

Idrættens Venner. Desuden har vi afprøvet at være med i Motionsugen (uge 

41). Selv om vi ikke kunne registrere nogen direkte effekt, er vi friske på at 

deltage i den nye sæson.  

Den årlige opvisning var som altid en stor succes. Årets tema var Melodi Grand 

Prix, hvor bestyrelse og instruktører dansede til ”Der står et billede af dig på 

mit bord”, som vores lokale Søren Poppe jo vandt med i Dansk Melodi Grand 

Prix. Instruktører og hjælpere viste igen i år stor kreativitet med musik, dans 

og leg – og alle deltagerne viste stort engagement. Vi fortsatte også succesen 

fra sidste år med konkurrencer, hvor også rigtig mange gæster deltog. Dog 

håber vi at flere vil melde sig som frivillige til cafe’en. Ellers bliver det svært at 

have en cafe til opvisningen. Dagen sluttede af med flot opvisning fra Allstars 

holdet fra Stenløse Gymnastik.   



 
Til slut vil jeg tillade mig at nævne, at vi er meget stolte over, at Trine 

Stengade blev valgt som årets træner/leder af DGI Nordsjælland. Det er så 

velfortjent. Med prisen fulgte både hæder, penge og presseomtale.” 

 

Forsamlingen godkendte beretningen. 

   

4. Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse 

Kasserer Trine Stengade gennemgik det reviderede regnskab for sæson 

2024/25. Forsamlingen godkendte regnskabet. 

 

5. Hovedposterne i bestyrelsens forslag til budget for det løbende 

regnskabsår  

Kasserer Trine Stengade fremlagde budgettes hovedposter. Forsamlingen tog 

budgettet til orientering. 

 

6. Fastlæggelse af kontingent 

Følgende minutpriser for sæson 2025/26 blev vedtaget: 

- Kr. 0,70/min for forældre/barn-hold 

- Kr. 0,75/min for børnehold uden forældre 

- Kr. 0,80/min for voksenhold - dog 

- Kr. 1,60/min for dansehold 

- Kombibillet: 2200 kr. 

 

Til det samlede kontingent (gældende takst x minutter) lægges et 

administrationsgebyr på 70 kr pr. hold. (sommerhold dog 20 kr.) 

Der ydes følgende rabatter: 

- Seniorrabat 20% pr. hold 

- Husstandsrabat 30% ved det 3. hold i en husstand. Zakobo kan ikke tildele 

rabatten automatisk, hvorfor det pålægger det enkelte medlem at gøre 

opmærksom på opnået rabat. 

 

7. Behandling af indkomne forslag  

Ingen forslag modtaget 

 

8. Valg 



 
a) Valg af bestyrelse i henhold til §11 

På valg: 

• Formand Annie Meineche: genvalgt 

• Kasserer Trine Stengade (valgt for 1 år i 2024) ønskede ikke 

genvalg. 

• Kandidat til kassererposten: Lene Wichmann: valgt for 1 år 

• Bestyrelsesmedlem Ditte Pattinson: genvalgt 

• Bestyrelsesmedlem Karina Kastrup Ibsen: genvalgt 

 

b) Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen (1 år) 

På valg: 

• Camilla Andersen: genvalgt 

• Anne-Marie Holm: genvalgt 

 

Da bestyrelsen allerede nu ved, at den ene suppleant vil være 

fraværende en del af den kommende sæson, havde vi inviteret 

kandidater til en supplerende suppleantpost. 

• Henriette Laugesen Attardo: valgt som 3. suppleant 

 

c)  Valg af 1 revisor samt valg af 1 revisorsuppleant (1 år) 

På valg:   

• Lisbeth Preuthun: genvalgt 

• Danielle Bergmann (genopstillede ikke) 

• Kandiat til revisorsuppleant: Trine Stengade: valgt   

 

9. Eventuelt 

Da Trine Stengade gik af som kasserer efter mange år i bestyrelsen, fik hun her 

et par ord med på vejen.     


